
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 11. maj 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål AK
Hvad er baggrunden for, at ministeren ikke allerede nu vil indlede forhandlin-
gerne om politiets og anklagemyndighedens økonomi for de næste 4 år, så
politiet hurtigst muligt får vished om de økonomiske rammer, som de frem-
adrettet skal arbejde under?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF), Simon Emil Am-
mitzbøll (LA), Karsten Lauritzen (V) og Mai Mercado (KF).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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